

Informacja o treści podjętych uchwał przez NWZ

Zarząd BTCS S.A. z siedzibą w Warszawie, ul. Plac Powstańców Warszawy 2, 00-030 Warszawa, wpisanej do rejestru przedsiębiorców Krajowego Rejestru Sądowego pod numerem KRS 0000390734, o kodzie ISIN: PLVKMTK00015 i kodzie LEI: 259400F1ML9OGF3R9703 ("Emitent") przekazuje zanonimizowany skan aktu notarialnego repertorium A nr 1583/2026 z dnia 17 marca 2026 r. sporządzonego Lidią Wojewódką, Notariusza w Warszawie, który to załącznik zawiera treść uchwał podjętych podczas dzisiejszego nadzwyczajnego walnego zgromadzenia Emitenta wraz z informacją o oddanych głosach.

Podstawa prawna: § 4 ust. 2 pkt 7 Załącznika nr 3 do Regulaminu ASO.

EN

Information on the content of resolutions adopted by the Extraordinary General Meeting

The Management Board of BTCS S.A., with its registered office in Warsaw, ul. Plac Powstańców Warszawy 2, 00-030 Warsaw, entered into the register of entrepreneurs of the National Court Register under KRS number 0000390734, with ISIN code: PLVKMTK00015 and LEI code: 259400F1ML9OGF3R9703 (the "Issuer"), hereby provides an anonymized scan of notarial deed repertory A No. 1583/2026 dated 17 March 2026, prepared by Lidia Wojewódzka, a Notary in Warsaw.

The attached document contains the content of resolutions adopted during today's Extraordinary General Meeting of the Issuer, along with information on the votes cast.

Legal basis: § 4 section 2 item 7 of Appendix No. 3 to the ASO Rules.

DE

Information über den Inhalt der vom Außerordentlichen Hauptversammlung gefassten Beschlüsse

Der Vorstand der BTCS S.A. mit Sitz in Warschau, ul. Plac Powstańców Warszawy 2, 00-030 Warschau, eingetragen im Unternehmerregister des Landesgerichtsregisters (KRS) unter der Nummer 0000390734, mit der ISIN: PLVKMTK00015 und der LEI: 259400F1ML9OGF3R9703 (der „Emittent“), übermittelt hiermit einen anonymisierten Scan der notariellen Urkunde, Repertorium A Nr. 1583/2026 vom 17. März 2026, erstellt von Lidia Wojewódzka, Notarin in Warschau.

Der beigefügte Anhang enthält den Inhalt der Beschlüsse, die während der heutigen außerordentlichen Hauptversammlung des Emittenten gefasst wurden, zusammen mit Informationen über die abgegebenen Stimmen.

Rechtsgrundlage: § 4 Abs. 2 Punkt 7 des Anhangs Nr. 3 zur ASO-Ordnung.

Zarząd/ Management Board/ Vorstand